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Interoelacia

w imieniu mieszkaric6w wloctawka, zwracam siq z pro6bq o przeanalizowanie moiliwoki

zmiany sposobu wsp6finansowania ze 6rodk6w Mie.iskiego OJrodka Pomocy Rodzinie' zakupu sprzqtu

przez osoby niepelnosprawne.

Mieszka6cy. kt6ry zwr6cili siq do mnie z problemem, podajq przykiad rozwiqzai stosowanych

wBydgoszczy,gdzieosobyniepe|nosprawnenajpierwotrzymu'q6rodkifinansowe,kt6renastqpnie
pozakupiesprzqtuniezbqdnegodoichfunkcjonowania,roz|iczaiqjeprzedinstytucjafinansujqcq.
Podkreilajq, ie takie rozwiqzanie jest wySodni€jsze dla os6b, kt6re potrzebuiq i korzystaiE ze

wsoarcia miasta.


